
 

Beslutningsreferat fra Bestyrelsesmøde tirsdag 11-10-2022  
- Hos Gert Ryd 

 
 

Referent: Gert Ryd/Nils Hermansen 
 

Deltagere:  
• Gert Ryd (Formand) 
• Rasmus Grimm (Bestyrelsesmedlem) 

• Nils Hermansen (Bestyrelsesmedlem)  
• Henrik Nielsen (Kasserer)  

• Per Hansen (Bestyrelsesmedlem) 
 

 

 

Pkt. Emne Ansv. 

0 Referat 

Referat fra seneste bestyrelsesmøde 07-08-2022, godkendt uden 

bemærkninger. 

Alle 

1 Jubilæumsfest / Sommerfest 

Vi kom under budgettet og har kun fået positive 
tilbagemeldinger. Vi planlægger også at arrangere sommerfest 

neste år, hvor vi følger tidligere års koncept hvor alle selv 
medbringer mad og drikkevarer. 

Alle 

2 Regnskab 

Henrik havde regnskabet klart, som blev godkendt og 
underskrevet af alle i bestyrelsen.  Det går så videre til revisor. 

Alle 

3 Generalforsamling 2022 

Afholdes 22. november kl. 19:00, Gert sørger for lokale. 

Bestyrelsen forsætter, men vi vil søge at få nye medlemmer ind, 
og lave en glidende overgang til ”nye kræfter”. 

Vi går i gang med at kontakte medlemmerne med et mål om at 
få 2 nye suppleanter.  Suppleanterne skal fremover deltage i 
bestyrelsesmøderne. 

Bestyrelsens honorarer blev diskuteret, og forslag til ændringer 
vil blive præsenteret i forbindelse med den kommende 

generalforsamling. 

Følgende emner blev diskuteret: 

• Vejfond/-reparation/-vedligehold 

• Blomsterchikaner på egne veje 
• Inflationssikring af Budget 2022-2023 

Gert/Alle 

4 Fremtidige arbejde og prioriteter 

Der har været rigtigt mange opgaver i 21/22, og vi vil fremover 

søge at begrænse/forenkle arbejdet, samtidig som mange af 
formandens opgaver uddelegeres.   

Alle 



5 Møde i Grundejersammenslutningen (www.sgtk.dk) 

Gert og Nils deltog i mødet den 29 sept.  Hovedemnerne var de 

nye parkeringsområder, og den nye skralde-/kildesortering.   

Parkering: 
De nye parkeringsrestriktioner vil ikke omfatte vores forening, 

men det er fortsat uvist hvilken effekt restriktionerne vil have 
indenfor/udenfor de pågældende områder. 

 
Kildesortering: 
Der vil komme en fraktion for tekstiler. Information om tidspunkt 

og type beholder er pt. ukendt. 

Den endelige plan for fjernvarme forventes først være kendt ca. 

16. november, hvor sammenslutningen holder orienteringsmøde. 

Alle 

6 Solceller på taget 

Et medlem har monteret solceller på taget plus varmepumpe, 
(som den nye lokalplan giver mulighed for).  Det bliver 
interessant at høre om økonomien i projektet.  Vi havde en kort 

diskussion om hvorvidt vi fremover kan opnå fordele ved at flere 
medlemmer går sammen om at indkøbe solanlæg, evt. med 

batterier. (Også for ladning af el-bil). 

Alle 

7 Eventuelt 

Vejbelysning: Nogle pærer i vejbelysningen lyser ikke som de 
skal.  Enkelte medlemmer har selv rettet henvendelse til 
kommunen.  

Personer som ”lusker” rundt i området: 

Bolbrovej 15 har fanget mystisk person på kamera.  (billedet 

ligger på foreningens Facebook gruppe) Der var ikke tegn på 
indbrud. 

Løse trailere: 

Der henstår fortsat trailere ved Bolbrovej.  Vi bør gøre et nyt 
forsøg på at få dem fjernet. 

Alle 

8 Der blev talt om manglende opkrævninger for hhv. Rottespær- 
og Hjertestarterservice. 

Gert 

9 Næste møde:   

Besluttes senere 

Gert 

 

 
 

 
 
 

 
 
 
 


